
Ripoll estudia recollir les escombraries tot sol

L'Ajuntament ha decidit no aplicar la puja d'un 4,5% aconsellada pel Consell

i busca alternatives

RIPOLL| JORDI REMOLIMS

L'Ajuntament de Ripoll estudia fer la recollida de les escombraries de forma independent de la

resta de pobles de la comarca, segons va af irmar l'alcalde, Jordi Munell (CiU), en el darrer plenari municipal. En

l'aprovaci� que servia per modif icar les ordenances f iscals de cara al 2012, l'equip de govern va mantenir el cost

d'aquest servei. Ho va fer, tot i que el Consell Comarcal  preveu augmentar  un 4,5%  el cost  de la  recollida a

Ripioll.

Munell va af irmar que no ent�n "com s'incrementa el cost del reciclatge, quan en baixen les tones".  En aquest

sentit va assenyalar que "no estem satisfets amb l'acord dels alcaldes del Ripoll�s" i va obrir la possibilitat

d'estudiar altres formes de gestionar els residus. "Hem fet un estudi alternatiu", va explicar. Tamb� va considerar

que l'any vinent acaba la concessio del servei.

Entre altres, Munell es planteja suprimir un dia de recollida, i retirar alguns contenidors."En comptes de tenir 360

contenidors, en podem tenir 320", va valorar. Segons ell, aquestes mesures permetrien que el fons p�blic no hagi

de pagar la difer�ncia de preu entre el que pagaran els vilatans i el que pagar� el municipi.

Nom�s el PSC va votar en contra d'aquest punt, en considerar que no es pot pagar un impor t inferior al cost que

t� un servei, ja que aix� pot suposar "un impor tant d�f icit al municipi" segons Enric P�rez.

Tant ERC com el regidor de PxC van votar a favor d'una aprovaci� inicial on els impostos nom�s augmentaran

segons la pujada de l'IPC, o sigui el tres per cent. A m�s es van mantenir o ampliar les bonif icacions que ja hi

havia en anteriors exercicis. La picabaralla la van protagonitzar el regidor socialista Enric P�rez i el regidor de

f inances de l'equip de govern Josep Maria Creixans, quan tots dos van creuar-se acusacions de poca seriositat

en les respectives maneres d'afrontar les ordenances f iscals.

Per la seva banda l'exalcaldessa Teresa Jord� (ERC) va condicionar el seu vot al manteniment de les

bonif icacions pel reciclatge. Un cop va saber que l'Ajuntament mantindr� una bonif icaci� del 20% a les 157

fam�lies que reciclen, Jord� va anunciar que donava supor t a l'equip de govern. Va demanar que en una altra

ocasi� l'equip de govern informi b� de les deduccions a les comissions informatives pr�vies al ple. "D'aqu� la

perplexitat", va dir.

Jord�, tamb�, va demanar que quan un par ticular vulgui obrir un establiment, se li permeti pagar les taxes en

m�s d'un termini, i va incidir en la necessitat d'inver tir recursos en la xarxa de clavegueram.
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